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DEN NORSKE KIRKE 

Røvik og Veøy menighetsråd 

 

  

           Referat 
 

Utval: Røvik og Veøy menighetsråd 

Møtested: Åkerlehaugen 

Dato: Onsdag 27. november 2024 klokka 1930 - 2200 

 

Desse møtte: Jens Ove Nakken, Alice E. Nesje, Jan Erik Syvertsen, Trine E. Ringstad, Oddlaug 

Hovdenak, Terje Nesje, Lodve Villa Nesje, Magda Hausberg, Jon A. Monsås, Kristin Hatlebrekke. 

 

1. Åpning   

2. Innkalling og sakliste ble godkjent 

3. Referat fra møtet 23. oktober ble godkjent 

4. Servering: Terje 

 

Saksnr.  Saker 

53/ 2024 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

54/2024 

 

 

 

 

 

 

55/2024 

 

 

 

 

 

 

 

Evaluering av dei siste gudstenestene. 

• 17/11 Røvik. Meget godt besøkt med 3 dåpsbarn og elles mange barn til stede. 

Det ble litt lite med harde plater for de av barna som ønsket å tegne. Presten delte 

ut tegninger med motiv fra søndagens prekentekst. 

NB! Viktig at dåpsbarn setter seg på sydsiden av midtgangen slik at lyden fra 

orgelet ikke blir for sterk, 

• 02/11 Veøy (allehelgensmarkring på kirkegåden og i kirka i samarbeid med 

helselaget). Ca. 30 personer kom inn i kirken for en stille stund med lystenning. 

• 03/11: Allehelgensgudstjeneste 

• 27/10 Skåla sykehjem: Veldig hyggelig.  

 

Planlegging av gudstjenestene framover: 

• 1/12. Lysmesse Røvik kirke: (ferdig planlagt på forrige møte) 

• 15/12 Veøy kirke: Kirkevert: Inga. Kirkekaffe: Inga og Oddlaug og Alice 

• 24/12 Røvik kirke: Kirkevert: Anne og Jens Ove 

• 25/12 Veøy kirke: Kirkevert: Hallvard. Blåser – må bestilles. Åpen for dåp. 

 

Trusopplæringa i soknet.  

• Vi fikk besøk av Ann Helen Aaslund, Rigmor Dahl og Ingunn Skartveit Folde. 

 

Vi ønsket at de tre skulle være med på å tenke sammen med oss over følgende 

problemstillinger: Sosiale møteplasser, trosopplæring og at de som oppsøker 

gudstjenestene blir færre og eldre. 

 



 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

56/2024 

 

 

 

57/2024 

 

 

Rigmor: I dag har vi bare en besøker. Skåla helselag er i ferd med å organisere en 

besøkstjeneste. Rigmor tar kontakt med leder Kristian Fostervold i Helselaget for et 

mulig samarbeid. Det er utvilsomt et behov da mange sliter med ensomhet. Rigmor tar 

også kontakt med styrer på Skåla sykehjem om besøkstjenesten der. Det er viktig at 

sykehjemmet og hjemmetjenesten kan formidle videre et behov for besøk. Menigheten vil 

selvsagt være med særlig hvis de som ønsker besøk antyder et åndelig innhold i besøket. 

 

Nattkafeen: Terje etterlyste opplæring av ledere(unge) som f.eks kan være med på å drifte 

tiltak som Nattkaféen. 

 

Trosopplæring: Ingunn orienterte om Lys våken og Tårnagentene. Deltakelsen har vært 

varierende gjennom årene. Viktig å få sette opp plakater på skoler og barnehager slik at 

tiltakene blir bekjentgjort. Et positivt tiltak for 7 og 8 åringer er å hente de på skolen før 

de går til SFO. Da kan programmet være å ha et opplegg på Isdammen eller å gå til 

kirken. Ungene blir levert tilbake på SFO før kl. 15.00 slik at de blir hentet til vanlig tid. 

Dette tiltaket har hatt en bra oppslutning i 2024.  

 

Ann Helen: Viktig å få ut beskjed om det som skjer. Ranselpost til foreldre om det som 

skjer i SFO tiden. Viktig å også treffe foreldre som kunne ønske å bidra. «Det skjer på 

Skåla» Bruke denne siden 

Plan for trosopplæring fra 2016 blir ikke revidert. Nytt begrep: Kirkelig undervisning. 

Planverktøyet kommer også med et ledertreningsprogram. 

 

Høyring om gjennomføring av kyrkjeval. 

Vi gikk gjennom og svarte på alle spørsmål i høringsskrivet. Jan Erik sender inn vårt svar 

til kirkekontoret i slutten av uke 49. 

 

Fasteaksjonen 

Det ble tidligere vedtatt av fasteaksjonen i år blir en utlodning. 

I uke 14 og 15 skal konfirmantene selge lodd. 

Trekning på blir på konformantfesten den 23/4-25 

 

Orienteringssaker 

Utsatt 

 

Eventuelt 

Neste møte onsdag 8. januar. Da blir det satt opp en møteplan for våren 2025 

 

 

Kristin Hatlebrekke, leiar    Jens Ove Nakken, referent   

 


